



TO: ALL TRAVELLERS TO KENYA
DATE: 28TH FEBRUARY, 2022
SUBJECT: REVIEW OF ENTRY REQUIREMENTS FOR KENYA: UPDATED COVID-19 REQUIREMENTS

All travelers arriving into Kenya through any point of entry must have a certificate of Covid-19 vaccination. Travelers below the age of eighteen (18) years are exempted from this requirement with effect from 21st December, 2021 and later extended to begin on 4th January, 2022. In view of this and in order to facilitate travel into the Kenya, the Ministry of health has considered and amended the vaccination requirements so that the following categories of travellers may be exempted from providing a vaccination certificate upon arrival in Kenya;

- a) Children below 18 years are exempted from the vaccination requirement;
- b) Travellers with medical conditions precluding vaccination-risk of thrombosis with thrombocytopenia syndrome, history of heparin-induced thrombocytopenia, persons with history of myocarditis or pericarditis, and other such condition for which vaccination is contraindicated. Such persons shall be required to provide a letter from a recognized medical practitioner detailing the medical reason precluding vaccination;
- c) Travellers who have recovered from an active COVID-19 infection or received Convalescent plasma in the preceding 90 days. Such persons shall be required to provide a letter from a recognized medical practitioner showing that the person may have recovered from an active infection in the preceding 90 days;
- d) Returning unvaccinated Kenyans who have difficulties accessing vaccines in their current country of residence must be prepared to be vaccinated immediately upon entry and must register for vaccination on **CHANJO-KE platform** before departure. Proof of registration shall be required before entry into the country;
- e) All incoming visitors will be required to upload both negative Covid-19 PCR test results conducted within 72 hours of travel and the Covid-19 vaccination certificate onto the Global Haven program of the Trusted Travel Platform. The site can be accessed through WWW.GLOBALHAVEN.ORG. A reminder, that all visas to the Republic of Kenya are to be applied online **only** through the following government link WWW.EVISA.GO.KE

EMBASSY OF THE REPUBLIC OF KENYA
MUSCAT



الى: جميع المسافرين إلى كينيا

تاريخ: 22 فبراير 2022

الموضوع: مراجعة متطلبات دخول لكينيا: تحديث متطلبات لكوفيد - 19

جميع المسافرين الى كينيا عبر أي نقطة دخول يجب ان يحملون شهادة تطعيم ضد كوفيد - 19. يُعفى المسافرين الذين تقل أعمارهم عن ثمانية عشر (18) عامًا من هذا الشرط، اعتبارًا من 21 ديسمبر 2021 وتم تمديده لاحقًا لبدأ بتاريخ 4 يناير 2022. في ضوء ذلك ومن أجل تيسير السفر إلى كينيا ، قامت وزارة الصحة بدراسة وتعديل متطلبات التطعيم على هذا النحو على أنه يجوز إعفاء الفئات التالية من المسافرين من تقديم شهادة التطعيم حين وصوله إلى كينيا ;

(أ) الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 18 عامًا معفيون من شرط التطعيم ;

(ب) المسافرين الذين يعانون من حالات طبية تمنع التطعيم - خطر الإصابة بتجلط الدم مع متلازمة قلة الصفائح ، له تاريخ قلة الصفائح التي يسببها الهيارين ، الأشخاص الذين لديهم تاريخ من التهاب عضلة القلب أو التهاب التامور ، وحالات أخرى من هذا القبيل يمنعهم من التطعيم. يجب على هؤلاء الأشخاص تقديم خطاب طبي معترف به يوضح بالتفاصيل السبب الطبي التي تمنع من منع التطعيم.

(ج) المسافرين الذين تعافوا من عدوى كوفيد - 19 النشطة أو تلقوا بلازما النقاهاة خلال 90 يومًا السابقة. سيطلب من هؤلاء الأشخاص تقديم خطاب من طبيب ممارس معترف به أن يذكر فيه بأن الشخص قد تعافى من عدوى نشطة خلال 90 يوما السابقة;

(د) عودة الكينييين الغير متطعمين الذين يجدون صعوبة في الحصول على اللقاحات في بلد اقامتهم الحالية يجب عليهم أن يكونوا مهينين للتطعيم فور دخولهم ويجب أن يسجلوا للتحصين على منصة **CHANJO-KE** قبل المغادرة و إثبات التسجيل قبل الدخول البلد;

(هـ) سيطلب من جميع الزوار القادمين تحميل نتائج اختبار البلمرة لكوفيد - 19 السلبية التي تم إجراؤها في غضون 72 ساعة من السفر وشهادة التطعيم كوفيد - 19 على برنامج **Global Haven** الخاص بمنصة سفر موثوقة. يمكن الوصول إلى الموقع من خلال WWW.GLOBALHAVEN.ORG . للتذكير جميع التأشيرات إلى جمهورية كينيا سيتم تطبيقها عبر الإنترنت **فقط** من خلال الرابط الحكومي التالي WWW.EVISA.GO.KE

سفارة جمهورية كينيا
مسقط